

# RSK Innebandy

## Styrelsemöte den 22 januari 2017

Närvarande: Jeanette Stark (JS), Anette Krii (AK), Jonas Malmgren (JM), Alfred Appelkvist (AA), Terese Mårtensson ( TM ), Lena Dehlin (LD), Ulrica Malmgren (UM), Camilla Hedendahl (CH), Christina Claesson (CC), Peter Mertala (PM)

### Ansvarig

1. Godkännande av dagordning

2. Till dagens möte utses Jeanette Stark som justerare.

3. Föregående protokoll

Vi gick snabbt igenom protokollet från årsmötet. De viktigaste delarna var funktionerna inom styrelsen, verksamhetsplan, verksamhetsberättelse och budget.

AK

4. Ekonomi

\* **Dagsläget:** Terese berättade att vi troligtvis kommer att göra en vinst på nästan 40 000 kr för 2016. Om så blir fallet, kan ev. huvudstyrelsen tänka sig att skriva av halva vår skuld. Det skulle innebära att vi startar 2017 med ett plus i kassan vilket vore mycket positivt. Vi kommer att ha svar på denna fråga till nästa styrelsemöte.

TM

\* **Budget 2017/Verksamhetsplan 2017/Verksamhetsberättelse 2016**

Terese och Anette har sammanställt en budget för 2017 som visar i stort sett ett 0-resultat. Vi har då lagt in över 30 000 kr i idrottskläder för att köpa målvaktstall, reservställ, siffror på matchställ mm. Intäkter är Newbody (1500 pkt), inventering, restaurangchansen (100 st), pantamera och kiosk.

Verksamhetsberättelse och verksamhetsplan är skrivet och utskickat till styrelsen.

Allt skickas till huvudstyrelsen senast 31 januari.

TM,AK

\* **Pantamerainsamling:** Nästa pantamerainsamling är söndag 31/1 mellan 15.30-17.

Anette skriver på FB och mailar ut till ledare. Jonas M bokar släpkärra.

Nästa insamling sker i samband med innebandyavslutningen.

TM,AK,  
JM

\* **Newbody:** Vi beslutade att försäljningsstart skall vara i mitten av februari och vara slutförd i god tid innan innebandyn slutar träna. Ulrica Malmgren hjälper Anette med ansvaret för denna försäljning.

AK,UM

\* **Supporterlotter:** Alla på listan som ej betalt har fått påminnelse. Anette stämmer av med Anita efter månadsskiftet.

AK

\* **Skuldlista:** En av de större skulderna är betalda och en person har avbetalningsplan. Anette stämmer av med Anita efter månadsskiftet.

AK

\* **Inventering:** Utfördes 3/1 och 11/1 och genererade 26 100 kr till sektionen och lagen (hälften till lagen och hälften till sektionen). Vi fick mycket beröm av båda butikscheferna. Chansen är stor att vi får samma uppgift nästa år.

AK

5. Senior/Junior

\* **Sportlovsinnebandy:** Vi har denna aktivitet torsdagen den 16/2. Jeanette ansvarar för inbjudan och att få ihop folk som hjälper till. Alfred A meddelade att han kan hjälpa till hela dagen och Ulrika M kan hjälpa till på eftermiddagen. Anette bokar hallen.

JS,AK

- \* **Raketen, deadline 17/2:** Jeanette skriver om målvaktsutbildning och sportlovs-innebandyn, samt intervju med person. Anette skriver om inventeringen. Terese om Pantamera. Anette och Terese sätter också ihop blad om både pantamera och newbody som delas ut med Raketen. Christina ser om P03 kan skriva något om Sibben Cup. **TM,CC  
AK,JS**
- \* **Stipendiater:** Vi ska komma med förslag på ledare, aktiv och ungdom. Vi diskuterade och kom fram till några kandidater. Alla i styrelsen ska maila Anette senast 31/1 med förslag. Anette och Jeanette skriver sedan nomineringarna som ska in till Kansliet senast 8/2. **AK,JS**
- \* **Kontakt valberedning VIBF:** Jeanette Stark är kontaktperson gentemot VIBF:s valberedningsordförande Peter Axelsson. **JS**
- \* **Föreningsdomare:** Vi beslutade att höja ersättningen för våra föreningsdomare för seriematch. Ersättning 200 kr/match. Ersättning för sammandragsmatch är samma som tidigare, dvs 100 kr/match. **ALLA**
- \* **Info från HS:** Anette informerade om vad som sades på HS-mötet senast. Viktigaste infon var kring avskrivning av vår skuld samt att vi behöver ha en representant i sponsorsgruppen från innebandysektionen. Tillsvidare är den personen Anette och första mötet i sponsorsgruppen äger rum 23/1 kl. 18. Anette går på detta. **AK**
- \* **Avslutning:** Bestämt till söndagen den 26 mars. Anette bokar hallen. Vi bestämmer former kring avslutningen vid nästa styrelsemöte. **AK**

## 6. Årshjulet

Jeanette och Anette har gått igenom strukturen på årshjulet och lagt till vissa punkter. Anette reviderar excelfilen. **AK,JS**

## 7. Övrigt

- \* **Nästa årsmöte:** Jeanette flaggade för att det är många som kommer lämna styrelsen vid nästa årsmöte. Viktigt att vi jobbar med att hitta ersättare redan nu. **ALLA**
- \* **Avhopp/tillskott:** Peter Lindgren har lämnat A-lagstruppen och gått till Sävens. Dock får vi ett tillskott bestående av Arvid Malmgren, som närmast spelat i Borås IBF. **PM**
- \* **Målvaktsutbildning:** Jeanette informerade om att hon fått mycket positiv respons gällande genomförda målvaktsutbildningar och att de efterlyser fler. Hon funderar på att ev. hålla en under sportlovet. Återkommer i frågan. **JS**
- \* **JAS-lag 2017/2018:** Peter informerade om att han har varit på möte med flera klubbar för att prata om ett samarbete med JAS-lag nästa säsong. Han återkommer till styrelsen när han vet hur formerna för detta ser ut. **PM**
- \* **Samarbete F16+ Sandared F14:** Jeanette informerade om att detta samarbete förlöpt väl. De jobbar på en fortsättning med detta samarbete i någon form även nästa säsong. **JS**
- \* **Spelarrådsmöte:** Jeanette och Jonas håller i ett spelarrådsmöte med A-laget torsdagen den 26/1 **JS, JM**
- \* **A-lagsmatch 27/1 och 10/2:** Varken "tjejerna" eller Johan kan sköta musiken den 27/1,10/2. Anette frågar om Tomas A kan ta 27/1. Ulrica M tar klockan båda gångerna. Alfred A kan sköta musik 10/2. Jeanette kan vara speaker.

## 8. Nästa möte

Nästa möte är måndag 27/2 kl. 18.00 på Kansliet

## Mötet avslutas

Sekreterare: Anette Krii

Justerat av Jeanette Stark